



Levin.
PUBLIC SERVICE. LEADERSHIP. CHANGE.

AsiaTown Web Survey Informed Consent

Our class in the masters of planning program at Cleveland State University is conducting a study of the AsiaTown neighborhood. We are partnering with North Coast Commercial and the AIA Design for Aging Committee. Our goal is to recommend steps that support a safe, healthy and connected community. We will have a special focus on addressing the needs of senior residents.

We are interested in your opinions. This survey will take no more than 10 minutes. Your participation in this survey is voluntary. You are free to skip any questions. There is no direct benefit to you from participating. Risks associated with participation are largely limited to anonymity. To minimize this risk, we do not ask for your name or email address so your responses will be **anonymous**. *We will not share* the results of your survey with anyone outside the class. *We will not share or report* your individual responses.

This research has been approved by an Institutional Review Board. If you have any questions about your rights as a research subject, you can contact the Cleveland State University Institutional Review Board at (216) 687-3630. Any questions you may have about this project can be directed to Dr. Thomas Hilde at (216) 687-5383; t.hilde@csuohio.edu.

Please agree to the following statements to continue the survey:

- I understand that if I have any questions about my rights as a research subject, I can contact the Cleveland State University Institutional Review Board at (216) 687-3630.*

- I am at least 18 years of age.*

PLEASE PRINT OR SAVE THIS STATEMENT OF RIGHTS FOR YOUR RECORDS



Levin.
PUBLIC SERVICE. LEADERSHIP. CHANGE.

中国城网上调查问卷授权

我们克利夫兰州立大学的规划项目在进行一项中国城社区的研究活动，我们与 AIA 老年社区设计组和克利夫兰中城合作。我们的目标是提出对于服务安全，健康和互相有交流社区的建议，尤其是要关注老年人的需求。

我们对于您的意见很感兴趣。这份调查问卷不会占用您多于10分钟。您可以自愿决定是否参加这个调查问卷。您可以跳过其中的一些问题。参加这个调查问卷不会对您有直接的益处。由于调查问卷是匿名的，参加调查问卷的风险已经被最小化，为了最小化这个风险，我们不会问您的名字或者邮箱，所以您的回答是匿名的。我们也不会在这个课堂之外跟任何人分享您的回答。我们不会分享或者报告您每个问题的回答。

这个研究计划已经被学校的监管机构所批准。如果您对于作为研究对象的权利有任何疑问，您可以联系克利夫兰大学监管处，电话是(216) 687-3630. 如果您对这个项目有任何问题，请联系 Thomas Hilde博士，电话是(216) 687-5383，邮箱是t.hilde@csuohio.edu。

请先同意以下的陈述，再开始填写问卷。

我理解如果我有任何关于我对于作为研究对象的权利的疑问，我可以联系克利夫兰州立大学审查委员会，电话是(216) 687-3630.

我的年龄在18岁以上。

请打印或者保存这份声明作为您的记录